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Protokoll från Westerviks Motorbåtssällskaps årsmöte 2023-11-14 
 

 

§ 1 Årsmötets öppnande. 

 Ordförande Mattias Pettersson öppnade det 95:e årsmötet och hälsade alla 
medlemmar välkomna. 
Det hade kommit 42 medlemmar till årsmötet. 
En tyst minut hölls för våra avlidna medlemmar. 

 
§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 

 Röstlängd föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Frågan om mötet är behörigt utlyst. 

 Mötets behörighet föredrogs och godkändes. 
 
§ 4 Fastställande av dagordning. 

 Dagordningen föredrogs. Mattias Pettersson ville tidigarelägga punkten avgifter i 
ordningen, vilket godkändes. 

 
§ 5 Val av årsmötets ordförande. 

 Ulf Eliasson valdes till mötets ordförande. 
 
§ 6 Val av sekreterare. 

 Johan Andersson valdes till mötets sekreterare. 
 
§ 7 Val av två justerare tillika rösträknare. 

  Lars Holmström & Mats Hilding valdes till justerare tillika rösträknare. 
 
§ 8 Verksamhetsberättelse. 

  Johan Andersson läste verksamhetsberättelsen som godkändes. 
 
§ 9 Ekonomisk berättelse. 

 Tim Jönsson redogjorde och svarade på frågor om kubbens finanser som 
godkändes. Posten medlemsvård ifrågasattes och Tim förklarade innehållet. 
Babs och Swish-avgifter diskuterades. 

 
§ 10 Revisionsberättelse. 

 Jonas Ålstam läste revisionsberättelsen som godkändes.  
        Jonas tillade, med ”beröm godkänt”!  



  Sidan 2 

 
§ 11 Ansvarsfrihet för styrelsen. 

 Mötet gav enhälligt styrelsen full ansvarsfrihet. 
 
§ 12 Avgifter. 

   Mattias Pettersson påminde om det ekonomiska världsläget och förklarade att vi              
     måste höja medlemsavgiften inför 2025, för att stå bättre rustade inför 
     kommande investeringar.  En av de större kommande investeringarna är      
     spolplatta och olika alternativ till detta började diskuteras.                                    
     Höjning av medlemsavgiften, med 50kr beslutades.    
  
 
§ 13 Val av ordförande för två år. 

 Mattias Pettersson omvaldes för två år. 
 
§ 14 Val av en styrelseledamot för två år. 

 Johan Andersson omvaldes för två år 
 
§ 15 Val av en styrelseledamot för två år. 

  Fredrik Cederborg valdes för två år 
 
§ 16 Extra/Fyllnadsval av en styrelseledamot för ett år. 

 Magnus Hilding valdes för ett år. 
 
§ 17 Val av en styrelsesuppleant för ett år. 

 Anders Hellström valdes för ett år. 
 
§ 18 Val av en styrelsesuppleant för två år. 

 Peter Haaga omvaldes för två år. 
 
§ 19 Val av båthuschef för två år. 

       Håkan Derbert omvaldes för två år. 
 
§ 20 Val av båtplatschef utomhus för två år. 

 Hugo Birk & Mikael Gustafsson omvaldes för två år. (delad tjänst) 
 
§ 21 Val av slipbas inomhus för två år. 

 Tommy Derbert omvaldes för två år. 
 
§ 22 Val av bryggansvarig för två år. 

 Jan Marberg omvaldes för två år.  
 
§ 23 Val av revisor för två år. 

 Christer Jillehed omvaldes för två år. 
 
§ 24 Val av två till festkommite för två år. 

 Valberedningen meddelar att dom inte hittat några som är intresserade. 
        Mattias kommenterar att styrelsen efter bästa förmåga försöker lösa lite enklare     
        festligheter, samtidigt som vi jobbar vi för att hitta personer till festkommiten. 
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§ 25 Val av en till festkommite för ett år. 

 Se punkt 24. 
 
§ 26 Val av valberedningskommitte för ett år. 

 Bo Björling & Jan Bäckström omvaldes. 
 
§ 27 Val av tillsyningsman skjutarholmen för två år. 

       Lars Hilding omvaldes för två år. 
   
  
§ 28 Budget för verksamhetsåret 2023-2024. 

 Tim presenterade budgeten, och tillade att ett relativt högt plus-resuItat behövs 
för att vi vill kunna investera med egna medel, så långt det är möjligt, eftersom 
ränteläget för lån inte är så fördelaktigt i dagsläget. 

 
§ 29 Skrivelser. 

 Inga skrivelser har inkommit. 
 
§ 30 Rapporter. 

 Inga rapporter har inkommit. 
 

§ 31 Motioner. 

       Inga motioner har inkommit. 
 
§ 32 Övriga frågor. 

 
       Det påtalades att ingen HLR-kurs har arrangerats, vilket det beslutades om på                 
       förra årsmötet. Mattias Pettersson bad om ursäkt å styrelsens vägnar för att     
       detta har missats. Samtidigt kommenterades det att när vi arrangerade en kurs     
       för några år sedan, kom det endast 4 medlemmar. 
 
      Anders Hellström, ordförande i Westerviks Träbåtsförening, tackade för tidigare    
      lån av vårt klubbhus, å träbåtsföreningens vägnar. 
        
      Införande av olika kategorier och nivåer av medlemsavgiften föreslogs.        
      Åldersbaserade rabatter diskuterades, samt en typ av lägre medlemsavgift för    
      personer som inte äger en båt. Styrelsen tar med sig förslagen för vidare   
      diskussion. 
 
§ 33 Avtackning. 

      Avtackningar kommer att ske i december. 
 

§ 34 Mötets avslutande. 

      Ordförande Ulf Eliasson tackade för visat intresse och avslutade  
 det 95:e mötet. 
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Ordförande: Ulf Eliasson  Sekreterare: Johan Andersson 
 

    Johan Andersson 

 
 
Justerare: Lars Holmström  Justerare: Mats Hilding 
 


